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Referat af Skolebestyrelsesmøde den 13. februar 2024 på Thise Skole 

Deltagere: Lise Lotte, Lotte, Nina, Patrick, Anders, Thomas, Gitte, Mette, Mikkel, Trine, Michael, Christian, Christina, elevrådet Thise og Toftegårdsskolen 

Afbud: Bente Kjær, jan Mogensen, elevrådet Hedegårdsskolen,  

Elevrådet deltager indtil 20.30. 

Hvis der er en indstilling fra Børne- og Skoleudvalget vedr. distriktsstruktur kommer dette på dagsorden. 

 

Emne Ansvarlig Tid Mål Konklusion og referat 

Godkendelse af referat Christian 19.00  Referatet blev godkendt. 

Kort orientering fra skolen Thomas (Patrick) 19.05 Orientering om nuværende status. Besøg på skolens 

Makerspace 

Præsentation af lokalet, samt orientering om 

Makerspace. 

Buskørsel og skoledagen. 

Hvilke udfordringer er der? 

Hvordan er samarbejdet 

mellem skole og NT? 

Christian  19.30 Orientering om tilrettelæggelsen 

Drøftelse om eventuelle udfordringer 

 

Der er mange hensyn, der skal tages, når 

skemaerne skal lægges. Ringetiderne hænger 

sammen med bustiderne. Det udfordrer til 

tider den pædagogiske praksis. 

I forhold til specialområdets kørsel skal dette 

meldes ind senest 1. maj. Det gør 

mulighederne for at ændre skemaerne midt 

på året vanskelige 

Der er skåret i antallet af afgange og det 

forringer serviceniveauet for børnene. 
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Orientering om seneste nyt Christian   Flyt af Heldagsskolen udskydes grundet 

problemer med byggeriet. Forventes færdig 

efter uge 43. 

Der blev i første omgang afvist 16 elever fra 

kommende børnehaveklasser på HE. Dette er 

en beslutning fra Børne- og Skoleudvalget. 

Der kom efter afslagene blev afsendt en 

tilflytter og dermed er alle afslag trukket 

tilbage. 

Børne- og Skoleudvalget har dd. haft møde 

omring ledelsesstrukturen. Der var ikke 

enighed i udvalget. V og A indstiller model 1, 

altså 2 distrikter. SF indstiller model 2, altså 5 

distrikter. K og LA indstiller den nuværende 

struktur. Beslutningen sendes derfor videre til 

behandling i Byrådet den 28/2 

SFO og specialområdet. 

Orientering om ændringer 

næste skoleår  

Christian 19.45 Orientering om Byrådets beslutning I forbindelse med harmoniseringen af 

specialområdet overgår den tidligere 

Heldagsskole til at være en specialklasserække 

på linje med de øvrige specialtilbud i 

kommunen. Der etableres en SFO i den 

forbindelse, så alle tilbud nu er sidestillet.  

Tilbagemelding fra 

distriktselevrådet 

Christian og 

elevrådet 

20.00 Orientering til SB om elevrådets arbejde Hedegårdsskolen: Fremmødte ikke grundet 

misforståelse af mødedag. Her er også 

høvdingebold i pauserne  

Thise Skole: Der er ikke de store temaer. Der 

er generelt ro på. Glade for besøgsdagene på 

Hedegårdsskolen (giver nye venner) 
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Toftegårdsskolen: Høvdingeboldturnering 

pågår i alle 10 pauser. Der er generelt ro på  

Synliggørelse af 

Skolebestyrelsens arbejde 

Hvordan formidler vi vores 

arbejde ud? 

Hvordan får vi input fra 

forældre? 

Hvad skal koblingen være til 

klasseforældrerådene? 

Lise-Lotte 20.30 Drøftelse Virksomt med besøg på forældremøder med 

en kort info om SB arbejde. Det kan eks. være 

i børnehaveklasserne. Uanset er det svært at 

nå rundt til alle klasser.  

Filmen om Skolebestyrelsen vises på alle 

forældremøder i opstarten af skoleåret.  

Skolebestyrelsen præsenterer deres arbejde 

på skolernes Facebooksider. Denne lukkes for 

kommentarer. 

Hvordan kan vi fremtidssikre Skolebestyrelsen 

og sikre et mandat på møderne? 

Der kan måske laves en samling for alle 

klasseforældrerådene, hvor folderen 

præsenteres. Her kan tematikker bringes til 

drøftelse – enten fælles for distriktet eller for 

den enkelte skole. På det møde kan man 

vælge/udpege kontakter til Skolebestyrelsen.     

 

Personalenyt – uden 

elevdeltagelse 

Christian 21.15 Orientering Ikke til referat 

 

 

 

 



 

 

Side  4/4 

Evt. – herunder punkter til 

næste møde 

Lise-Lotte  21.20 Kvalificering af næste møde Aktiviteter frem mod næste 

skolebestyrelsesvalg til sommer.  

Skolebestyrelsen på Facebook. Hvordan gør vi 

det? 

Henvendelse til udvalget i forhold til 

klassedannelse på HE. 

 

 

 


